
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 8 April 2025. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Rustan 

Olsson.  

                     Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson, 

 

Ej närvarande: Peter Ohlsson. 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Vid ordförandens förevisning av föreningens ekonomi ser man att medlemsavgifterna börjar komma in till 

föreningen. 

- Inbetalningsavin för medlemsavgiften har tre stycken kolumner för olika bidrag. Föreningen har med 

dagens betalningssätt via internetbank svårt att se på hur de olika bidragen skall fördelas. Styrelsen föreslår 

att vi tar bort de tre kolumnerna och ersätta den med en kolumn med texten: ”Bidrag/Gåva till föreningen” 

 

5. Långtidsplan 
Ulf Johansson från Byggtjänst har varit på en snabb visit. För att skaffa sig en uppfattning om arbetet med 

att byta fasad och fönster. En mindre diskussion uppkom i styrelsen utan att något beslut fattades om olika 

fasadmaterial, hållbarhet och kostnader. 

 

6. Harry 
- Martin har i kontakt med West pipe fått besked på att man börjar arbetet med Harrys reling i närtid. 

- Ett nytt högtalarsystemet som varit uppe för diskussion på föregående möten ifrågasattes om vi skall 

bekosta och montera systemet då det med stor sannolikhet inte kommer att användas. 

- Ronny J pratar med Karl-Eskil om han vill åta sig att göra lite tillsyn och ta emot bokningar på Vitskär. 

Det blir max cirka 3-4 personer som kommer att utnyttja båten. 

- En båtplats har erhållits på Grötö Nr: C 28 

- Arbetslivsmuseer i väst kommer till Laurin-föreningen den 26 april ungefär kl 11.00 på sin träff. Martin 

efterlyser förutom Leif A om någon mer kan medverka. 

 

7. Verkstan 
- Nya lysrörsarmaturer av LED typ håller på att installeras i verkstan. Vid installationen upptäcktes att äldre 

kabelinstallation är i så dåligt skick att ledningarna måste bytas ut. 

- Stig E berättar att en pump- plunsch har stort läckage och behöver nytillverkas. Till detta behövs en rund-

slip för att få rätt toleransmått. Stig E undersöker om någon firma i närheten kan utföra arbetet till en rimlig 

kostnad.   

 

8. Museet 
Ingen fråga. 

 

9. Fastigheten 
Laurin-skylten på fasaden är nedmonterad för målning och underhåll. 

 

10. TKM / Evenemang 
Under mötet gjordes en beställning på en större mängd kaffe inför TKM. 

Åke kollar även upp inköp av Lasagne till TKM. 



 

11. Rapporter 
- NAV har årsmöte i Lidköping lördagen den 10 maj. Ett önskemål har framförts om vi kan komma till 

platsen med en motor. 

Sten Hedlund var intresserad av att åka. Helst med resesällskap. 

- Föreningen har fått en förfrågan om vi är intresserade av en 80 HP Skandia som suttit i Tyra. 

Martin tar vidare kontakt om vad för prisbild som är aktuell. 

 

12. Övrigt 
Administrativ programmet Visma skall sägas upp. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 13 maj kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.50 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


